
Záznam zo zasadnutia Rady rodičov RZ Železnička 

 

Deň konania: 16.11.2023 

Miesto konania: Zborovňa ZŠ Železničná 14, Bratislava 

Celkový počet zasadajúcich: 20 + 2 

Počet zástupcov rodičov: 20 

Hostia: vedenie školy: p. Macháčová; p. Kalinková 

Stav uznášania schopný: áno 

 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Správa o hospodárení rodičovského združenia 

3. Informácie o zrealizovaných a pripravovaných aktivitách v rámci školy 

4. Žiadosť o rôzne príspevky 

5. Rôzne 

6. Ukončenie stretnutia 

 

Ad. 1. Podpredsedníčka rodičovského združenia p. Kompasová otvorila zasadnutie rady rodičov, 

pričom informovala zúčastnených o programe stretnutia. Zároveň informovala o tom, že si 

zástupcovia a zástupkyne tried v online hlasovaní zvolili hospodárku združenia: p. Jana Iró, zástupkyňa 

1.C triedy. Pani riaditeľka poďakovala prítomným za výbornú spoluprácu s Radou rodičov. 

 

Ad. 2. Finančný sumár za obdobie 1.1.2023 - 11.11.2023 bol zástupcom a zástupkyniam tried poslaný 

vopred emailom, spolu s informáciou o zaplatených príspevkoch.  

Suma príspevkov RR na aktivity v škole  34 043,- Eur 

Suma vyzbieraných členských príspevkov 13 775,- Eur 

Suma z asignácie 2%    8 984.60 Eur 

 Percento výberu členských príspevkov  34% (1. stupeň 39%, 2. stupeň 29%) 

Prosíme zástupcov tried, aby na triednych aktívoch poprosili rodičov o úhradu členského príspevku. 

 

Ad. 3. Pani zástupkyňa a pani riaditeľka informovali rodičov o aktivitách školy v predchádzajúcom 

období:  Imatrikulácia prvákov, úspešne pokračuje program Parťáci (1. a 4.ročník/5. a 9.ročník), súťaž 

Dary jesene – bolo veľa krásnych prác, snažili sa odmeniť skoro každé dieťa, tých najlepších pomáhal 

vyberať aj Školský parlament. Uskutočnili sa workshopy pre 2. stupeň, nakúpili sa učebnice cudzích 

jazykov, Číta celá trieda pre 2. stupeň, v súťaži PIŠQWORKY žiaci postúpili do krajského kola.  

 



Pripravované aktivity:  

- Filmový večer: 23.11.2023, pre oba stupne, opäť červený koberec, fotokútik a premietanie filmov 

v triedach, vopred vybrané filmy adekvátne veku detí 

- Vianočné trhy a program: 20.12.2023, pokračujeme v tradícii vianočných trhov, kde deti budú 

predávať výrobky a výťažok pôjde na charitatívne účely, v telocvični bude pre rodičov pripravený 

vianočný program s kapustnicou.  

- Školský ples: 19.1.2023, po roku opätovne škola organizuje ples pre rodičov, učiteľov a priateľov 

školy, uskutoční sa v jedálni. Nakoľko pani kuchárka zo zdravotných dôvodov nebude môcť variť jedlo, 

využije sa cateringová služba. Vstupenka bude stáť 40 Eur a v predaji bude limitovaný počet 100ks 

lístkov. 

 

Ad.4. Pani riaditeľka požiadala o nasledujúce príspevky, ktoré boli schválené hlasovaním, menovite: 

1. Príspevok na odmenu pre najlepšie vyzdobenú halloweensku triedu  – 50,- Eur 

2. Príspevok na ďalšie aktivity v rámci programu Parťáci – 400,- Eur 

3. Príspevok na tlač školského časopisu – 500,- Eur 

4. Príspevok na vianočnú kapustnicu – 1 000,- Eur 

5. Príspevok na Školský ples – 2 500,- Eur 

Otázka: Súhlasíte s príspevkom podľa vyššie uvedeného zoznamu v celkovej výške 4 450,- Eur? 

Výsledky hlasovania:       Za: 20 (všetci prítomní) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

RR odsúhlasila príspevok na odmenu pre najlepšie vyzdobenú halloweensku triedu, program Parťáci, 

tlač školského časopisu, vianočnú kapustnicu a školský ples v celkovej sume 4 450,- Eur. 

Pani riaditeľka požiadala aj o príspevok na interaktívne displeje Optoma 3861RK IFPD 86´´- 

interaktívny dotykový displej 4K, UHD, multidotyk 20 prstu, Android, antireflexní, tvrdené sklo. 1 ks za 

cenu 2 500 € s DPH, t.j. 2 ks 5 000 € s DPH. (Ponuka je súčasťou prílohy tejto zápisnice). Displeje budú 

používať 3.-9.ročník a budú umiestnené v jazykovej a odbornej učebni. Škola tak pokračuje 

v digitalizácii. RR by zafinancovala displeje a zvyšok si pokryje škola ako spolufinancovanie. 

Otázka: Súhlasíte s príspevkom na interaktívne displeje v celkovej výške 5 000,- Eur? 

Výsledky hlasovania:       Za: 20 (všetci prítomní) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

RR odsúhlasila príspevok na 2ks interaktívne displeje v celkovej sume 5 000,- Eur. 

 

Ad.5. Zástupcovia a zástupkyne tried sa informovali o rôznych témach. Prejednávané témy: 

• Informačné stretnutie pre rodičov žiakov 9.ročníka – rodičia poprosili, aby sa uskutočnilo 

stretnutie s výchovnou poradkyňou, kde by ich informovala o prihláškach, školách a spôsobe 



vyplnenia prihlášok na stredné školy. Vedenie školy prisľúbilo ho zorganizovať v po vianočných 

prázdninách. 

• V 7.C je ešte klasická tabuľa, na ktorú sa píše kriedou, preto sa rodičia informovali, či je možná 

výmena, nakoľko je v triede vysoká prašnosť a deti majú rôzne alergie alebo astmu. Pani 

riaditeľka prisľúbila, že sa na daný stav a pozrie a budú ho riešiť v závislosti od finančných 

možností školy.  

• Zástupkyne tried 3. ročníka sa informovali ohľadom organizovania Školy v prírode: pani 

učiteľky už niečo riešili, ale je potrebné sa informovať priamo na triednych aktívoch. Platí, že 

musí ísť 2/3 žiakov v triede. Ak z akéhokoľvek dôvodu nebude môcť ísť s triedou triedna 

učiteľka, škola zabezpečí náhradný dozor. Povinne ide aj zdravotník, vyžaduje sa potvrdenie 

od pediatra. Ideálne, ak sa spoja aspoň 2 triedy, čím sa znižujú náklady napríklad na dopravu. 

ŠvP sa obyčajne organizuje v apríli/máji. Zatiaľ nemá škola potvrdenie, že z MŠ SR získajú 

dotácie 100Eur/žiaka.  

• Rodičia sa informovali, či môže škola zabezpečiť háčiky do šatní pri telocvični. Aktuálne sú 

vylámané a deti i nemajú kam vešať veci. – škola prisľúbila nápravu. 

• V niektorých triedach je veľmi teplo/zima – škola pracuje na termoregulácii a postupnej 

výmene termoregulačných ventilov, avšak je to finančne náročné a musia ísť postupne.  

• Online testy – píšu sa raz za 2 mesiace – na 1 vyučovacej hodine aj SJL aj MAT, z každého 

predmetu 5 otázok. Najbližšie ho budú písať posledný novembrový týždeň. 

• Rodičia sa informovali, či by sa škola mohla a chcela zapojiť do programu Skutočne zdravá 

škola, Ide o bezplatný a komplexný program kvalitného a udržateľného stravovania a 

neformálneho vzdelávania o jedle a výžive pre materské, základné a stredné školy, ktorý 

pomáhá v rozvoji kultúry zdravého stravovania a učí žiakov, odkiaľ jedlo pochádza, ako vzniká, 

ako vplýva na náš organizmus, ale aj to, ako ovplyvňuje svet, v ktorom žijeme. 

 

Ad.6. V závere stretnutia pani riaditeľka všetkých srdečne pozvala na Vianočné trhy a Školský ples. Po 

prediskutovaní všetkých bodov podpredsedníčka stretnutie ukončila. 

 

Zapísala: Ivana Kompasová 

https://skutocnezdravaskola.sk/
https://skutocnezdravaskola.sk/

